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Radni dostają na Komisje Rady Gminy Żabia Wola dokumenty finansowe
przygotowane przez referat finansowy, jednak są one tak skonstruowane, że trudno
dowiedzieć się z nich, na co dokładnie zostają wydawane gminne pieniądze.
Wydatki ujęte w różnych podrozdziałach, zwłaszcza „wydatki związane z realizacją
ich statutowych zadań”, nie dają radnym możliwości pozyskania właściwych
informacji.

Zwracam się z uprzejmą prośbą o przygotowywanie na piśmie comiesięcznych
sprawozdań / raportów, dotyczących wykonania budżetu oraz przesyłanie ich drogą
mailową przez biuro rady do wszystkich radnych, do 15 każdego miesiąca za
poprzedni miesiąc. Bardzo proszę, aby w raporcie były ujęte: stan finansowy gminy
na ostami dzień każdego miesiąca, dochody oraz wydatki ponoszone przez Gminę
Żabia Wola z podziałem na poszczególne faktury, a nie tylko ogólne działy, tak aby
można było wywnioskować, na co dokładnie są wydawane gminne pieniądze.
Wygląd takiego sprawozdania / raportu (właściwa forma tabelaryczna) mógłby zostać
ustalony na posiedzeniu wspólnym Komisji Rady Gminy Zabia Wola. We współpracy
z pracownikami referatu finansów.

Z góry serdecznie dziękuję.

Z poważaniem

Do wiadomosci:
• WójtGminyŻaba Wola
• Radni Gminy Żabia Woła
• a/a


